
 

 

        Kielce, 22 luty 2023 r. 

OK-I.0003.2.1.2023  

        

Pan 

Andrzej Swajda 

Radny Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

 

Dotyczy: udzielenia odpowiedzi na zapytanie złożone w dniu 09.02.2023 r. 

 

Szanowny Panie Radny, 

 

odpowiadając na Pana zapytanie złożone w dniu 9 lutego 2023 r., w sprawie petycji dotyczącej 

przebudowy drogi wojewódzkiej oznaczonej nr 758 na odcinku Klimontów  

– Koprzywnica poniżej przedstawiam, co następuje:  

Odnosząc się do punktu 1 zapytania informuję, iż Komisja Skarg, Wniosków i Petycji,  

po zapoznaniu się na posiedzeniu w dniu 25 listopada 2022 r. z petycją dotyczącą remontu drogi 

wojewódzkiej nr 758 na odcinku Klimontów – Koprzywnica, złożoną przez mieszkańców wsi 

Postronna, skierowaną do Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego stwierdziła na podstawie 

stanowiska Marszałka Województwa Świętokrzyskiego z dnia 27 października 2022 r.,  

że organ właściwy udzielił już odpowiedzi wnoszącym petycję, a zatem jej rozpatrywanie przez 

Sejmik Województwa lub przekazanie jej do Sejmiku jest bezprzedmiotowe.  

W niniejszym stanie faktycznym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji stwierdziła, że brak jest 

podstaw ustawowych, jak również statutowych do wystąpienia przez Komisję z inicjatywą 

uchwałodawczą w tej sprawie i tym samym dalszego procedowania niniejszej petycji, gdyż 

pomimo zaadresowania petycji do Sejmiku Województwa, została ona skierowana do 

Marszałka Województwa Świętokrzyskiego, z uwagi na fakt, iż w treści petycji wnoszący 

wskazał: „zwracamy się do Pana Marszałka, w którego gestii jest podejmowanie decyzji 

wspólnie z Zarządem Województwa oraz radnymi Sejmiku Województwa o jak najszybsze 

wprowadzenie przebudowy drogi wojewódzkiej nr 758 na odcinku Klimontów-Koprzywnica 

jako zadania inwestycyjnego w budżecie województwa (…)”. 



 

                                                                                                                                

                                                                                                                         

Odpowiadając na pytanie zawarte w punkcie 2 zapytania informuję, iż w dniu 27 października 

2022 r. zająłem stanowisko w sprawie przedmiotowej petycji i przekazałem je do 

Przewodniczącego Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego.  

Odnosząc się do punktu 3 zapytania informuję, iż w sprawie niniejszej petycji nie była 

wydana opinia prawna, ale sprawa była konsultowana z radcą prawnym.  

W zakresie punktu 4 zapytania proszę o zwrócenie się do pana Pawła Krakowiaka 

Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

 

Z poważaniem 

Andrzej Bętkowski 

Marszałek Województwa Świętokrzyskiego 
/dokument podpisany elektronicznie/  
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